
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 18 septembrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare din data de 18

septembrie 2023, a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată de îndată
prin Dispoziţia nr. 1046/2023

La şedinţă participă dl Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dna
Velici Delia, secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul
Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali, în funcție.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 349/2023 preşedinte de şedinţă este

dna consilier Sîrbu Cristina Maria.
Ședința se desfășoară online.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Supun la vot ordinea de zi:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Petroşani;

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 404/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate cu elemente de

DALI și indicatorii tehnico-economici pentru proiectul ”Dezvoltarea mobilității urbane
în Municipiul Petroșani”;

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER SÎRBU:
- Eu am o întrebare. Am văzut aici realizarea unei piste de biciclete, dar eu să întreb despre

acele trotuare. Am văzut că noi totalizăm ca 89 km de trotuar. Este vorba despre trotuare noi pe
locurile și zonele unde nu au mai fost trotuare, sau intră și trotuarele existente?

DNA DRAGOȘ:
- În zona în care pistele de biciclete sunt pe trotuare, acolo se reabilitează și trotuare,

despre asta este vorba, nu este vorba despre trotuare noi.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:



- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 405/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
3. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din HCL nr. 119/2023;

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 406/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
4. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului

municipiului Petroşani în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare
Intercomunitară ,,Apa Valea Jiului”.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL PRIMAR:
- La acest proiect APA SERV vine cu o fundamentare legat de creșterea prețului la apa și

canal, cu avizele de stat necesare. Astăzi noi trebuie să votăm dacă dăm mandat dlui Benke să voteze
pentru creșterea tarifului la apă sau împotrivă.

DL PREDA:
- Sunt modificări legislative legate de investițiile făcute. Majorarea este undeva la 20% la apă și

canal.

DL PRIMAR:
-Fac precizarea că până acum nici o primărie nu a dat nici un răspuns cu privire la această

majorare.

DL CONSILIER BIRO:
- Răspunsul nostru este hotărâtor în a majora sau nu aceste tarife?

DL PREDA:
- Este hotărâtor, dar nu știu dacă trebuie majoritate absolută sau jumătate plus unu la nivelul

UAT-urilor din Valea Jiului.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Am putea să vedem și noi nota de fundamentare prin care APA SERV și acționarii cer această

mărire de tarif?

DL PREDA:
- Sunt anexe la proiectul de hotărâre.

DL CONSILIER HUMEL:
- Eu propun să amănăm acest proiect de hotărâre și atunci când va intra iar pe ordinea de zi să fie

și dl Ionică pentru a ne lămuri.



DL CONSILIER SÎRBU:
- Îmi cer scuze că intervin, știți cu toți că lucrez la APA SERV. Într-adevăr este mare creșterea de

tarife, dar este impetuos necesară pentru companie. Exact cum toate companiile prestatoare de servicii
au mărit tarifele așa și noi trebuie să o facem.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot propunerea dlui consilier Humel de amânarea

proiectul de hotărâre:
- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Proiectul de hotărâre a fost amânat.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local,

convocată de îndată pentru data de 18 septembrie 2023.

Petroşani, 18 septembrie 2023

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
SÎRBU CRISTINA MARIA

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI
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